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NATAŠA PERIĆ – predsjedavajući  Gradskog vijeća Tuzla  

 

Molim vijećnike da zauzmu svoja mjesta.  

(Intoniranje himne Bosne i Hercegovine). Imamo malih tehničkih problema, pa samo 

malo da sačekamo. 

Poštovani vijećnici Gradskog vijeća Tuzla, poštovani gradonačelniče Grada Tuzle, 

obrađivači materijala, predstavnici medija, otvaram 37. redovnu sjednicu Gradskog vijeća 

Tuzla.  

Konstatujem da prema evidenciji Stručne službe Gradskog vijeća, sjednici prisustvuje 

30 od ukupnog broja vijećnika, što je dovoljno za punovažan rad i odlučivanje. Za današnju 

sjednicu svoj izostanak je najavila vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović. Predlažem da joj 

oprav...Molim vas malo tišine. Predlažem da joj opravdamo izostanak sa današnje sjednice. 

Podsjećam vijećnike da su, uz materijale za današnju sjednicu, dobili i Zapisnik, a svaki 

klub vijećnika i stenogram sa 36. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 28.02.2024.  

Da li ima primjedbi na Zapisnik?  

Ako nema, pozivam vijećnike da se izjasne o skraćenoj verziji Zapisnika sa 36. redovne 

sjednice.  

Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je skraćena verzija Zapisnika sa 36. redovne sjednice Gradskog vijeća 

Tuzla usvojena sa, 

28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Za današnju 37. redovnu sjednicu Gradskog vijeća predlažem dnevni red koji ste dobili 

u materijalu za sjednicu. 

S obzirom da nije bilo prijedloga za izmjene i dopune predloženog dnevnog reda, 

stavljam na izjašnjavanje dnevni red u cjelini i molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je Dnevni red u cjelini usvojen sa, 

28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

D N E V N I  R E D 

 

- Usvajanje Skraćene verzije Zapisnika sa 36. redovne sjednice Gradskog vijeća 

Tuzla, održane 28.2.2024. godine  

1. VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 

2. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PROSJEČNOJ KONAČNOJ 

GRAĐEVINSKOJ CIJENI STAMBENOG PROSTORA IZ PRETHODNE GODINE 

3. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 

4. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O 

PREUZIMANJU PRAVA OSNIVAČA PREMA RADNOJ ORGANIZACIJI 

PREGDŠKOLSKOG VASPITANJA I OBRAZOVANJA „NAŠE DIJETE“ TUZLA I 

NJENOJ TRANSFORMACIJI 

5. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

a) ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA 

ZAKLJUČENJE UGOVORA O ZAKUPU POSLOVNE PROSTORIJE SA CRVENI 

KRIŽ/KRST GRADA TUZLA 

b) ODLUKA O DODJELI U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA 

NEPOSREDNOM POGODBOM JU ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I OBRAZOVANJE 

“NAŠE DIJETE” TUZLA 
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c) ODLUKA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 

ZAKUPU POSLOVNE PROSTORIJE SA ZAKUPCEM UGOSTITELJSKA RADNJA 

„PALAČINKARA KOD BAGIJA“ VL. MULAOSMANOVIĆ SAMIR 

6. RAZMATRANJE I USVAJANJE IMOVINSKO-PRAVNIH AKATA 

a) ODLUKE O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA SANACIJU KOSINE 

- IZGRADNJU POTPORNOG ZIDA NA REGIONALNOJ CESTI R+470 TUZLA-

DUBRAVE STACIONAŽA 1 + 340 km U NASELJU KROJČICA U TUZLI 

b) ODLUKE O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE 

ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA SA PRIPADAJUĆIM 

VANJSKIM UREĐENJEM U ULICI ŽARKA VUKOVIĆA PUCARA 21 U NASELJU 

SLAVINOVIĆI U TUZLI 

c) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PREGOVARANJA ZA PRODAJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE 

ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA SA PRIPADAJUĆIM 

VANJSKIM UREĐENJEM U ULICI ŽARKA VUKOVIĆA PUCARA 21 U NASELJU 

SLAVINOVIĆI U TUZLI 

7.  a) RAZMATRANJE INFORMACIJE O REALIZACIJI AKCIONOG PLANA 

ZA MLADE 2020-2022 

b) RAZMATRANJE I USVAJANJE AKCIONOG PLANA ZA 

IMPLEMENTACIJU STRATEGIJE ZA MLADE GRADA TUZLE 2017-2026 ZA 

PERIOD 2023-2026 

8. RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA O STANJU U PROSTORU ZA 2023. 

GODINU 

9. RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

10. TEKUĆA PITANJA 

  

 Prelazimo na prvu tačku dnevnog reda: 

 

 VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 

 

 Krećemo s PITANJIMA 

 

 Vijećnik Hasib Hirkić. Nije tu trenutno, al je rekao da prilaže. Vijećnici Ana Pejić i 

Anel Ibeljić. (ANA PEJIĆ – Prilažemo). Prilažete. Vijećničko pitanje Nikica Vidović. Izvolite. 

Tri pitanja. Jel tako? 

 

NIKICA VIDOVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske zajednice 

 

 Da. Sve vas lijepo pozdravljam. Vijećničko pitanje: Kada je planirano napraviti kosine 

na trotoarima za lakše prelaženje dječijih i drugih kolica? Vozeći dječija kolica od centra grada 

do Stupina primijetio sam da je jako malo uređenih nogostupa trotoara za lakši prelaz dječijih 

kolica, osoba sa invaliditetom i slično. Je li tu sporan neki zakon ili smo u mogućnosti to 

premostiti? Na pojedinim prelazima pri renoviranju su trotoari bili zakošeni u razini s 

prometnicom, što sada nije slučaj, a u visini trotoara značajno otežava već navedeno kretanje.  

 Drugo pitanje: Jesu li Željeznice Federacije odgovorile da li će pristupiti čišćenju pruge 

i propusta za oborinsku vodu u naselju Brgule? Prema informacijama to nije urađeno preko 

deset godina.  
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 Kratko obrazloženje: Vijećničkim pitanjem tražim informaciju jesu li Željeznice 

Federacije poduzele sve korake kako bi se očistila pruga i propusti za oborinske vode u 

tuzlanskom naselju Brgule. Propusti su začepljeni. Kao takvi stvaraju poplave koji uništavaju 

imovinu, a često stradavaju i domaće životinje. Tražim i očekujem da će nadležna gradska 

služba i gradonačelnik razmotriti ovo pitanje, te žurno pristupiti realizaciji.  

 Treće vijećničko pitanje: Kada se planiraju radovi na sanaciji prometnice Dokanj, 

Breške i Obodnica? Savjet mjesne zajednice kroz procedure zatražio uređenje i sanaciju 

prometnica i udarnih rupa na relaciji Dokanj, Breške i Obodnica. Napominjem da je stanje 

prometnice sve lošije. Za navedenu dionicu je mnogo puta pitano i savjet Mjesne zajednice 

Breške je na zadnjoj sjednici savjeta zatražio informaciju. Unaprijed hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Sljedeća vijećnič...vijećničko pitanje vijećnica Sabiha Mujkanović Mujačić. 

Nije trenutno tu. Imal još neko da nije do...Aha, Alene. Izvoli. Alen Kapidžić. Nikice, isključite 

molim vas. 

 

ALEN KAPIDŽIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

 Hvala. Pozdravljam sve prisutne. Vijećničko pitanje je upućeno Javnom preduzeću 

Centralno grijanje. Kako imamo veliki broj žalbi građana na izrazito velike računa za grijanje, 

obraćamo se sa ovim vijećničkim pitanjem. Neko je od prethodnih sjednica, mi kao Gradsko 

vijeće uveli smo i fiksnu komponentu naplate grijanja građanima koji imaju kalorimetre. 

Pojavio se problem, gdje našim sugrađanima puno dolaze puno veći računi u odnosu na 

prethodnu godinu, više nego što je to nama obrazlagano prilikom usvajanja odluke o drugčijem 

načinu obračuna cijena grijanja.  

 Obratili su nam se građani Mjesne zajednice Kula, s molbom da se provjeri zašto je 

skuplja naplata grijanja, skoro pa duplo u odnosu na isti period prethodne godine u ovoj 

Mjesnoj zajednici. Vjerovatno ima i u drugim mjesnim zajednicama. Nama vijećnicima je 

prilikom usvajanja odluke o drugčijem obračunu cijena centralnog grijanja obrazloženo da je 

to za one stanove i kuće koje se ne griju, koji su prazni jel i da to otprilike iznosi nekih 12 

maraka na stotinu kvadrata. Međutim, na terenu vidimo da to nije tako kako je nama 

predstavljeno i da imamo veliki broj žalbi građana našeg grada.  

 Građani su dostavili svoje potpise, u prilogu ovog vijećničkog pitanja, s obzirom da su 

većina njih penzioneri sa minimalnim primanjima. Mislim da bi trebali znat zašto je došlo do 

enormnog poskupljenja grijanja, kao i da se razmotri mogućnost udovoljavanja njihovom 

zahtjevu za plaćanje grijanja po kvadratu. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Omere, vi ste isto imali jel? (OMER BERBIĆ – Ja ću priložit tri i na 

poslu ću donijet). Prilaže. Dobro. Prelazimo na  

 

VIJEĆNIČKE INICIJATIVE 

 

Vijećnička inicijativa, vijećnik Kapidžić. (ALEN KAPIDŽIĆ – Prilažem). Prilažete. 

Dobro. Vijećnička inicijativa, vijećnik Bijedić. Izvolite. 
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ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije -   

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Lijep pozdrav svima. Ja imam dvije vijećničke 

inicijative. Dakle, prva Gradska uprava, gradonačelnik Grada Tuzle: Inicijativa za izmjenu 

Pravnilnika o radnim odnosima službenika i namještenika općinskih organa uprave, stručnih i 

drugih službi općine Tuzla. 

 Kratko ću samo obrazloženje, jer o čemu se naime radi, kao vijećnik Gradskog vijeća 

sam uvijek naglašavao važnost dobrovoljnog darivanja krvi, potrebe, alarmiranja i stimulisanja 

naših građana koji daju krv i time spase nečiji život. Dakle, podsjećat ću samo da je Gradsko 

vijeće na prethodnim sjednicama usvojilo niz zaključaka, kad je u pitanju, ovaj, informacija 

Crvenog križa, a onda i na animiranju građana i organizovanja akcija dobrovoljnog davanja 

krvi na području grada Tuzla. Usvojeno je nekoliko zaključaka, između ostalog da apelujemo 

na javna preduzeća i javne ustanove, čak i privatna preduzeća, da u skladu sa Zakonom o radu 

stimulišu svoje uposlenike na način da, ovaj, daju dva dana plaćenog odsustva po 

dobrovoljnom davanju krvi. 

 Dakle, i na redovnoj sjednici 28.09. smo usvojili između ostalog i zaključak da tražimo 

od javnih preduzeća i ustanova, dakle, sad ovaj put tražimo, čiji je osnivač Grad ili suosnivač 

Grad Tuzla i od Gradske uprave Tuzla da u skladu sa članom 53. izmijene svoje pravilnike, te 

da propišu da radnik za svako dobrovoljno darivanje krvi ima pravo na dva dana plaćenog 

odsustva.  

 Međutim, ovaj, uvidom u Pravilnik o radnim odnosima službenika i namještenika 

općinskih organa uprave, stručnih i drugih službi općine Tuzla, imam uvid da imaju uposlenici 

pravo na ukupno dva dana plaćenog odsustva u toku jedne kalendarske godine, bez obzira na 

broj davanja.  

 Dakle, ja sam ovdje u obrazloženju, ne bih čitao iznio čitav niz nekih zakonskih akata 

i odredbi i evidentno je da ne postoji niti jedna zakonska smetnja da se izmijeni Pravilnik na 

način, dakle, da se propiše da i uposlenici Gradske uprave Grada Tuzle imaju pravo na dva 

dana plaćenog odsustva na svako dobrovoljno davanje krvi. Dakle, u tom pravcu ide moja 

inicijativa.  

 A druga inicijativa je prema Javnoj zdravstvenoj ustanovi Univerzitetsko klinički centar 

Tuzla, a tiče se obezbjeđenja parking mjesta za dobrovoljne davaoce krvi u krugu Javne 

zdravstvene ustanove UKC Tuzla za vrijeme trajanja darivanja krvi.  

 Obrazloženje mislim da je suvišno, ovaj, jer zaista je jako bitno da se ljudima koji treba 

da daju krv, da se, kako bi reko, da se obezbijedi, da se ne maltretiraju tražeći u krugu bolnice 

ili nakon darivanja krvi, da odlaze ne znam na parking od ne znam kolko kilometar, dva i tako 

dalje. Mislim da je moguće i sasvim sam siguran da će jedan klinički centar kao što je UKC 

Tuzla sa odgovornim menadžmentom pronaći tehničke modele koji će ići u prilog ovoj 

inicijativi. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Sljedeća vijećnička inicijativa vijećnik Hasib Hirkić. Jel prilažete Hasibe? 

(HASIB HIRKIĆ – Prilažem). Dobro. Vijećnik Senad Mehmedinović. Izvolite.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ – vijećnik Pokreta demokratske akcije 

 

 Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica i Saobraćaju i 

komunikacije.  
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 Inicijativa za postavljanje zastava Bosne i Hercegovine na svim jarbolima u mjesnim 

zajednicama. Zastava predstavlja vizuelni simbol i nacionalni identitet države. Postavljanje 

zastave na jarbole u svim mjesnim zajednicama je jedan od naj jednostavnijih načina kako da 

se izrazi ljubav i ponos prema domovini. Takođe isticanje zastave na jedan način i podsticanje 

patriotizma među mladima i budućim generacijama. Zastava nije samo običan komad platna, 

ona je vizuelni identitet zemlje i njeno postavljanje na jarbole može jačati osjećaj pripadnosti 

zajednici među stanovnicima. Shodno navedenom, iskreno se nadam da ćete pozitivno 

odgovoriti na inicijativu. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Sljedeća vijećnička inicijativa, vijećnik Admir Hasanbašić. (ADMIR 

HASANBAŠIĆ – Prilažem). Prilažete. Sljedeća vijećnička inicijativa, dvije inicijative, 

vijećnik Nikica Vidović. Izvolite. 

 

NIKICA VIDOVIĆ 

 

 Hvala. Vijećnička inicijativa kojom se poziva nadležna služba da u suradnji sa strukom 

omogući na tuzlanskim raskrižjima stalno skretanje desno i prolaz desno, pomoćna traka, gdje 

postoji mogućnost za navedeno. Često viđeno rješenje u BiH i u Evropskoj Uniji.  

 Obrazloženje: Modernizacija grada i povećanje kvaliteta života svima nam je prioritet 

i podnesena inicijativa bi uveliko unaprijedila navedeno. Stanovnici Tuzle žele moderniji grad, 

a to je i naša zadaća kao vijećnika. Inicijativom pozivamo nadležne službe da u suradnji sa 

strukom omoguće na tuzlanskim raskrižjima stalno skretanje i prolaz desno, pomoćna traka, 

gdje postoji naravno mogućnost za navedeno. Naravno, radujemo se što većem broju kružnih 

tokova. Tražim i očekujem da će...da se nadležna gradska služba i gradonačelnik razmotriti 

ovu inicijativu, te pristupiti realizaciji iste.  

 Druga vijećnička inicijativa, mislim da je zanimljiva, pa mislim da je i vrijedno malo 

poslušat, s tim da se može još doradit i može bit čitavog Vijeća. Inicijativa kojom se poziva 

nadležna služba da u suradnji sa strukom nabavi pomagalo, električni skuter, slično romobilu 

koji se spaja, takozvano nakači na obična invalidska kolica koji bi na primjer donirali 

tuzlanskom stanovništvu.  

 Kratko obrazloženje: Stanovnici Tuzle žele moderniji grad, a to je naravno i zadaća nas 

vijećnika. Inicijativom pozivamo nadležne službe da u suradnji sa strukom nabave pomagalo, 

električni skuter, koji je sličan romobilu, koji se nakačinje, tj. spaja na obična invalidska kolica. 

Nabavljena pomagala bi donirali tuzlanskom stanovništvu u potrebi. Navedena inicijativa bi 

bila jedinstvena u BiH potrebna i bilo bi lijepo prihvaćena. Ovo je početna inicijativa i naravno 

da se može doraditi. Tražim i očekujem da nadležna gradska služba i gradonačelnik razmotri 

ovu inicijativu, te u skladu sa mogućnostima pristupiti realizaciji iste. S druge strane postoje 

fotografije kako to u suštini izgleda, da od običnih invalidskih kolica napravi kolica koja se 

kreću na električni pogon. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Sljedeća vijećnička inicijativa vijećnici Ana Pejić i Anel Ibeljić. (ANA 

PEJIĆ – Prilažemo). Prilažete. Sljedeća vijećnička inicijativa vijećnik Rastoder. (ĆERIM 

RASTODER – Prilažem). Prilažete. Ima li još? Ima Omer. Omer Berbić i Selma. Izvini Omere. 

Selma je prije. Izvinite.  
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SELMA ĆATIBUŠIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

 Dobar dan svima još jednom. Imam dvije vijećničke inicijative, tačnije dvije urgencije 

na svoje vijećničke inicijative. Prva urgencija se odnosi na realizacija asfaltiranja puta u ulici 

Borić, mislim da Služba za komunalne poslove zna o čemu se radi. Stanovnici su odradili svoj 

dio posla u smislu da su dali 20% i obećano im je da će početkom maja da se krenu radovi, a 

evo, početkom marta, pardon, a evo ovaj, sad je kraj marta, tako da se nadam da će doći do 

realizacije makar u aprilu, obzirom da su ljudi skupili taj novac. 

 Druga urgencija na moju inicijativu jeste da se zaista postavi u najznačajnijim 

parkovima makar u glavnom parku i ponovo na Panonskim jezerima i još na nekim atraktivnim 

mjestima, kutije za knjige, odnosno za razmjenu knjiga po uzoru na neke evropske gradove. 

Tako jedna simbolična inicijativa, a simpatična. U našem gradu ipak ima mnogo ljubitelja 

knjiga, ljubitelja čitanja i vjerujem da bi to na neki način zaista uljepšalo i malo dalo ljepši 

urbanistički pogled na našu lokalnu zajednicu. Eto hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Omer Berbić. Izvolite. 

 

OMER BERBIĆ – vijećnik Naše stranke 

 

 Ja ću jednu inicijativu pročitati. Dvije ću priložiti. Ova inicijativa se veže za Dom 

zdravlja i želim očitovanje Zdravstvenog savjeta Grada Tuzle, Upravnog odbora Doma 

zdravlja i menadžmenta Doma zdravlja. 

 U pitanju je inicijativa za povratak doktorice Jasminke Ereiz u Mikrostanicu. Doktorica 

koja je, pa barem tako njeni pacijenti tvrde na jedan nefer i nepošten način premještena u 

Solinu, što je meni naravno na neki način drago jer su ljudi u Solni dobili dobru doktoricu. Al 

mi je s druge strane teško jer čak 515 pacijenata u roku od nekoliko dana je potpisalo ovu 

inicijativu. 515 građana i građanki Tuzle su potpisali peticiju za povratak doktorice Jasminke 

Ereiz. I ja mislim da je ovo ljudsko pravo, osnovno ljudsko pravo, a to je pravo na izbor 

izabranog ljekara. I ukoliko mi Dom zdravlja odgovori da je bio jedan pravi realan razlog da 

je nešto urađeno mimo pravilnika, mimo statuta, da je negdje prekršen zakon, to je Ok. Ali 

ukoliko to budu neki odgovori koji će upakovati na ljep način, premještaj ili neke lične 

animozitete, ja to neću prihvatiti, idemo do kraja s ovom pričom, jer odgovori koji su dobili 

građani, jeste, možete vi ić za doktoricom u Solinu u ambulantu. Kako neko misli da će neki 

penzioner koji živi blizu Mikrostanice plaćati odlazak sedam, osam maraka taksijem do Soline 

da ga pregleda doktorica i nazad, kad znamo kakvi su uslovi života, pogotovo penzionera, da 

ne govorim ostalih ljudi? Tako da kadrovske promjene u Domu zdravlja, koje su uvjetovane 

politikom su za mene apsolutno ne prihvatljive. Ovakve promjene koje na kraju rezultiraju sa 

peticijom od 515 potpisa ljudi su za mene apsolutno ne prihvatljive. Depolitizacija Doma 

zdravlja je osnova koju mi ovdje moramo uraditi, a ne buduća politizacija,  jer znamo kakve 

smo probleme imali s prošlim menadžmentom koji je bio politički tu. Evo sada dolaze problemi 

s ovim menadžmentom, iako sam se nadao da neće bit tako. Tako da ovu ću inicijativu uputiti 

i molim da se očituju ove tri službe i nadam se da će doći do razumijevanja menadžmenta da 

se prestane sa politizacijom i da se poštuju želje ljudi koji se liječe u ambulantama koje 

pripadaju Domu zdravlja, jer ako Dom zdravlja krene u politizaciju apsolutno svega, ja onda 

ne znam zaista šta je budućnost zdravstenog sistema u Bosni i Hercegovini. Vidimo UKC, 

vidimo, ovaj, šta se vamo dešava. Mene je zaista strah. Ja sam zabrinut. Eto hvala ljepo. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Vijećnica Ćatibušić ima još jednu inicijativu.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Izvinjavam se. Dosjetila sam se i voljela bi to, pa ću, ovaj, opismeniti i priložit. Nisam 

sigurna, sad nešto razmišljam za postavljanje zastava, inicijativa koja je već realizirana i koja 

je meni odlična, mislim da je eto kolega Anel je to ovaj podnio il Ana.  

Nisam sigurna sad, mislim, petlja Šićki Brod da još uvijek nema tu zastave. Bilo bi 

ljepo da se i dole postavi i moja inicijativa ide u tom smjeru da se zaista petlja Šićki Brod na 

neki način osvijetli i uredi sa određenim cvijećem i slično, po uzoru na, na kružni tok kod 

Hotela Mellain. Mislim, sad ne znam ko vodi uopšte računa o tom kružnom toku kada je u 

pitanju cvijeće i uređenje tog kružnog toka, al zaista je onako pravo osvijetljen i pravo 

reprezentan, a mislim da ono na ulazu u naš grad upravo takav jedan kružni tok bi trebao da 

postoji, odnosno postoji samo na takav način osvijetljen i uređen i onaj nekako kad da ulaziš u 

Tuzlu da imaš osjećaj da te čeka nešto lijepo. Eto hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Ja imam jednu urgenciju na inicijativu koju smo kolega Elvir Bijedić i ja 

postavili u oktobru prošle godine, a vezano je za uvođenje protokola o postupanju u osnovnim 

i srednjim školama sa učenicima koji boluju od epilepsije.  

Mi smo tada uputili prema Zavodu za javno zdravstvo, Pedagoškom zavodu, 

Ministarstvu zdravstva Tuzlanskog kantona i Ministarstvu obrazovanja i nauke. Dosad su nam 

svi odgovorili sem Ministarstva obrazovanja i nauke i svi su pozitivno odgovorili da su spremni 

da sarađuju, pa evo ja, mi ponovo u stvari upućujemo urgenciju i prema Ministarstvu 

obrazovanja i nauke da odgovore i nadamo se da će odgovor biti pozitivan. Hvala.  

 

Prelazimo na drugu tačku:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PROSJEČNOJ KONAČNOJ 

GRAĐEVINSKOJ CIJENI STAMBENOG PROSTORA IZ PRETHODNE GODINE 

 

Predlagač: gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač: Služba za geodetske i imovinsko – pravne poslove. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? 

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? Nema. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

Aha. Izvolite. Vijećnik Nedžad Jusić ispred Kluba nacionalnih manjina. Izvolite.  

 

NEDŽAD JUSIĆ – nezavisni vijećnik iz reda  

                      nacionalnih manjina  

 

Hvala. Poštovana predsjedavajuća, zamjenici i zamjenice predsjedavajuće, sekretaru, 

gradonačelniče, kolege i kolegice, vijećnici i vijećnice, kao i druge, želim da vas pozdravim. 

Mene samo, nisam tražio uvodno izlaganje, ali možda malo samo da se pojasni o ovom mom 

pitanju i da li u ovoj prosječnoj konačnoj građevinskoj cijeni stambenog prostora iz prethodne 
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godine, ovo govorimo za 2023. godinu, ova je cijena ovdje ako sam ja dobro vidio, a vidio sam 

1.771 marka. Dal u tu prosječnu cijenu ulaze kompletni građevinski radovi i svi troškovi koji 

su uračunati vezano za kvadrat jednog stambenog prostora, jel vidimo da je cijena otprilike 

5.000, 4.500. Dal je u stvari, ja ne znam, moram biti iskren, nisam dovoljno upoznat sa ovim. 

Dal u tu cijenu u ovo ulazi kompletni troškovi jednog graditelja koji pravi stan, da je kompletna 

njegova, njegov trošak za jedan kvadratni metar 1.771, na osnovu čega mi naplaćujemo rentu 

ili su to neki izuzeti troškovi, jer ukoliko su stručnjaci došli do toga da sračunaju da jedan 

kvadratni metar stana 1.771 marka da košta, a graditelj naplaćuje 4, pa i 5 i možda i više, ne 

znam, hiljada maraka, ne znam koja je procedura da li mi kao Gradsko vijeće ili netko drugi, 

ne znam, da li možemo uticati, pa i na cijene te, jel ne mogu, nedopustivo je da mi ukoliko 

možemo uticati ne znam dal možemo uticati, dopustimo netkom da na jednom stanu od naših 

građana koji kupuju te stanove, na 100 kvadrati, za 100 kvadrati, zaradi 200.000 maraka. Za 

jedan stan od 100 kvadrati. 200.000 maraka da zaradi. Ne znam, u stvari, možda je ovo samo 

dio sračunat i zbog toga volio bi, ovaj, da vidim i možda nakon odgovora ukoliko budem imao 

potrebe, tek ću tada možda pokušati jedan zaključak da predložim. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Pa evo odmah može. Možete Jasmina odmah da ne zaključujem raspravu. Jasmina 

Šimleša, ispred Službe za prostorno.  

 

JASMINA HASANEFENDIĆ-ŠIMLEŠA - Pomoćnik gradonačelnika za Službu za 

                                                                          geodetske i imovinsko – pravne poslove 

 

 Poštovana predsjedavajuća, dopredsjedavajući, sekretar, poštovane vijećnice i 

vijećnici.  

 Dakle, ovdje se radi o cijeni koja ne predstavlja prodajnu cijenu, dakle, prosječnu 

prodajnu cijenu stanova u Federaciji Bosne i Hercegovine, nego cijenu koju obuhvata 

građevinsko – zanatske i instalaterske radove, a to je zapravo cijena prosječna konačna 

građevinska cijena stambenog objekta. Dakle, to nije prodajna niti tržišna cijena. U ovu cijenu 

dakle nisu uračunati niti opremanje, niti cijena zemljišta, niti ne znam plaće radnicima i sve 

ono što zapravo čini, ovaj, tržišnu prodajnu cijenu stanova. Ovo je samo cijena koštanja 

izgradnje stana, dakle, sa ovim građevinsko – zanatskim i instalaterskim radovima, dakle, bez 

ovih troškova zemljišta, kao što sam rekla i opremanje i ona zapravo čini osnovicu za obračun 

rente, odnosno, pogodnosti koje će nastati kod korištenja gradskog građevinskog zemljišta.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Dobro. U redu. Hvala. Dobro.  

Ima li još neko ispred klubova vijećnika? 

 Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

 Otvaram raspravu vijećnika.  

 Zatvaram raspravu vijećnika. 

 Stavljam na izjašnj...(ELVIR BIJEDIĆ – Ima, ima, Aco, Aco). A ima Aleksandar? 

Izvolite Aleksandre. 
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ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ – samostalni vijećnik  

 

 Pa ništa, ja bih se referisao na ovu, ovaj što kaže kolega vijećnik Nedžad, znači, za te 

cijene koje su praktično stvarno previsoke i između ostalog, ja mislim da su i one jedan od 

razloga zašto mladi napuštaju BiH, jer je nemoguće da neko kupi u dogledno vrijeme neki stan 

koji košta 300, 400 hiljada maraka, ovaj, sa ovim platama.  

Kad bih sad redao ovaj prioritete, znači za neku osobu koja negdje živi, mislim daje 

zdravlje na prvom mjestu, zatim posao. Nakon toga je stanovanje. Znači, ako je ta cijena tolika 

kakva se sad znači svugdje može vidjeti, ovaj, nemoguće da ta mlada osoba, ne znam ni ja sa 

kakvom platom može planirati da u neko dogledno vrijeme, ovaj, može da sebi priušti neko 

stanovanje.  

Mislim da je to jedan od velikih faktora koji su uticali na egzodus ljudi i kad čovjek 

pomisli, sad će neko reći, neka dignu kredit ako dvoje rade. Mislim, žao mi je što se na ovoj 

zemlji iživljavao ko god je stigao, između ostalog i banke koje su nekad imale, ovaj, 13% 

kamatu, pa 11, pa 9, pa 7, pa 5, pa vamo, pa tamo, pa mislim to je tako da i ovo mi nekako, 

ovaj, ta cijena tih stanova koji se prodaju, ovaj, zaista nekada i nerazumna, ovaj, iako je to neko 

slobodno formiranje cijena, ne znam uopšte koji je mehanizam na koji mi možemo uticati da 

se to, ovaj, svede u neke normalne okvire. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala vama. Vijećnik Nikica Vidović. Pa vijećnik Berbić. 

 

NIKICA VIDOVIĆ 

 

 Ma ja bi samo kratko, ovaj, prošle godine sam ja slično postavio pitanje ovo s početka. 

Ono što bi meni bilo zanimljivo da zašto to mi nije jasno, zašto nisu, a mi znamo sigurno jedno 

pet, šest naslova poduzeća koje nisu htjele, očito dat cijenu, pa bih ja predložio ako ikako 

postoji mogućnost, nema veze što to neće bit u ovom oficijelnom, da se opet zahtijeva i traži 

da oni nama trebaju plasirat cijenu. Mi smo dobili od jednog kolko sam ja vidio ponuđača il da 

kažem nekoga ko proizvodi ovdje zgrade, a izuzetno mi je zanimljivo da tri, četri velika 

stambeno gradnje koje su stotine stanova ovdje prodali, da sad ne žele nam reć kolko ih je 

koštalo. To mislim da je, mislim da je taj podatak smo mi, ovaj, zaslužili i treba ga dat. Naravno 

da utiče i na ovu cijenu koju mi plaćamo i naravno da danas ne možemo zamislit da Tuzla ima 

stan skuplji od nekih velegrada. Tu, ovaj, nešto ne štima. Toliko. (NATAŠA PERIĆ – Malo 

tišine). Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Dobro. Hvala. Vijećnik Omer Berbić. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ 

 

 Hvala ljepo. Pa evo ja sam se želio da nadovezat na izlaganje, ovaj, doktora 

Vujadinovića. Ja sam to želio više da komentarišem kada je bila Akcioni plan za mlade, na 

ovoj zadnjoj tački, ali evo sad ću počet neku temu, pa se može o tome možda i razmislit do 

toga.  

 Već sam ja predao jednu inicijativu da Grad Tuzla nađe parcelu zemljišta. Hektar, dva, 

tri, da počnemo s tim. Nisu to velke parcele i ne moraju bit u industrijskim zonama. To može 

biti u mjestima koja evo sada radi odlaska ljudi nisu naseljena toliko. Požarnica, Dokanj, 
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Breške, Husino, Kiseljak. Odatle ljudi odlaze i evo ostaju, ostaju, da kažem prazna ta mjesta. 

Ja mislim da bi Grad Tuzla mladima više trebao ponuditi možda parcele po 200, 300 kvadrata 

za gradnju kuće, umjesto da subvencionira kamatne stope na ovu cijenu kvadrata stana. I ja ću 

to obrazložit kada bude vrijeme, al evo samo sam želio možda, vidio sam da je tu neko, ovaj, 

iz Službe, pa evo čisto da se malo razmisli do ove zadnje tačke. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 U redu. Hvala. Zaključujem raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje ODLUKU 

O PROSJEČNOJ KONAČNOJ GRAĐEVINSKOJ CIJENI STAMBENOG PROSTORA IZ 

PRETHODNE GODINE. Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je ODLUKA O PROSJEČNOJ KONAČNOJ GRAĐEVINSKOJ 

CIJENI STAMBENOG PROSTORA IZ PRETHODNE GODINE usvojena sa, 

 25 glasova za, niko nije bio protiv i 1 suzdržan.  

 

 Prelazimo na sljedeću tačku dnevnog reda: 

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 

 

Predlagač je: gradonačelnik. 

Obrađivač: Služba za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica i klubovi 

vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? (Ima). Ima? U redu. Molim ispred Službe. 

Izvolite. Možete se predstavit samo da... 

 

IVANA HRUSTIĆ – ispred Službe za komunalne poslove,  

            izgradnju i poslove mjesnih zajednica 

 

 Poštovana pedsjedavajuća, dopredsjedavajući, sekretaru Gradskog vijeća, poštovani 

vijećnici dobar dan. Ja sam Ivana Hrustić ispred Službe za komunalne poslove. Evo služba je 

kao obrađivač ovog materijala pripremila prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o 

komunalnom redu. 

 Radi se o sljedećim, ovaj, izmjenama. U važećoj Odluci o komunalnom redu, 

preciznije, u članu, ovaj, 27. propisan je postupak postavljanja reklamnih objekata tipa Jumbo 

Billboard, City light i slični, na način da se taj postupak vodi putem javnog konkursa koji 

objavljuje gradonačelnik.  

Mi ovim izmjenama predlažemo da taj postupak ide putem Službe za komunalne 

poslove, dakle, da javni konkurs se sada objavljuje Služba za komunalne poslove, kao i Služba 

koja je inače nadležna za sve, ovaj, procedure zauzimanja javnih površina.  

Takođe, ovim izmjenama malo smo i precizirali da ti navedeni jav...reklamni objekti 

mogu, ovaj, da budu analogni i digitalni, dakle, da bi pratili vrijeme i ovu tehnologiju, znači, 

da se mogu koristiti svi reklamni mediji koji su na raspolaganju. 

Takođe, predvidjeli smo i mogućnost postavljanja određenih reklamnih objekata na 

stubove javne rasvjete. Postupak će isti biti kao i za ove reklamne objekte, dakle, znači, putem 

javnog konkursa koji objavljuje Služba za komunalne poslove. 
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Jedna novost je to što postavljanje svih reklamnih objekata će biti detaljnije i preciznije 

dakle, ovaj, utvrđeno programom lokacija za postavljanje reklamnih objekata, koji će utvrditi 

Zavod za urbanizam. Dakle, time će biti, ovaj, određeno na kojim mjestima se mogu postavljati 

reklamni objekti, u kojim ulicama i na kojim cestama. Na stubovima javne rasvjete će biti 

moguće postavljati reklamne objekte.  

Takođe, tim javnim konkursom koje će se provoditi ova navedena procedura. Ponuđači 

će biti uslovljeni i to je, ovaj, novost u odnosu na važeće odredbe Odluke o komunalnom redu, 

da će biti dužni reklamni objekat tipa City light ustupiti, ovaj, Gradu Tuzla i za potrebe grada, 

da projeciraju sa vrijeme državnih praznika državnu zastavu i za potrebe grada određene 

sadržaje da projektuju, tipa najava određenih, ovaj, događaja koji su bitni za grad. Eto toliko 

od mene. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Ako bude pitanja. Možete vi ovdje sjest. (IVANA HRUSTIĆ – Ok). Sjedite ako 

bude pitanja. 

 Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema). Nema. Dobro.  

 Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

 Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

 Otvaram raspravu vijećnika.  

 Vijećnik Omer Berbić. Pa onda vijećnik Vidović.  

 

OMER BERBIĆ  

 

 Hvala ljepo. Pa evo po ovim izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu 

vidimo neke stvari koje su meni lično nelogične. Ne zato što se sada dešava ova izmjena, nego 

po postojećem, po postojećoj odluci. Trenutna odluka koliko sam vidio ne dopušta postavljanje 

reklamnih panoa na javnoj površini u užoj gradskoj jezgri. Tako bi trebalo da bude, s obzirom 

da mijenjamo. Ja vidim barem jedan digitalni pano u užoj gradskoj jezgri na Sonom trgu koji 

je postavljen očigledno mimo ove odluke. Po kojem osnovu se dobila takva jedna vrsta 

saglasnosti za postavljanje? To me zanima.  

 I također me zanima, s obzirom da smo mi ovdje imali jednom dok je još uvijek 

Imamović bio gradonačelnik, imali smo jedan zajednički zaključak da se sve što je mimo 

projekta na Sonom trgu ne može stavljati, zato što je Damir rahmetli tražio da mu, da, da, da, 

da se postave zastave Armije Bosne i Hercegovine, Bosne i Hercegovine i tako dalje. I onda je 

donesena odluka da se sve što je mimo projekta na onom Trgu slobode da se izmjesti. Međutim, 

očigledno to, to, ta odluka je zaboravljena i taj zaključak je zaboravljen i ta odluka nije 

donesena. Tako da evo to me zanima kako je neko uspio da dobije, a po trenutnoj odluci se to 

ne može, ovaj, ne bi se smjelo moći dobiti. Odmah da kažem ova odluka je dobra. Izmjena 

odluke su dobre, pogotovo što tretiraju javni konkurs za javne površine, jer sam ja prije jedno 

dvije godine imao jedno pitanje po kojem osnovu su javne površine date na korištenje za 

bilborde, gdje sam dobio odgovor da Grad Tuzla faktički ne naplaćuje rentu, a da je to 

postavljeno, da je to nekada još bilo dogovoreno da bi ovi koji postavljaju bilborde trebaju da 

održavaju, trebali održavati autobuska stajališta, međutim, to se u zadnjih deset petnest godina 

dešava. 

 Evo zanima me još jedno tu pitanje. Da li je u zadnjih petnest godina bio javni poziv za 

postavljanje bilborda na javnim površinama? A evo tek je sad, kaže Selma tako, tek je sad. 

Zanima me po kojoj odluci se onda mogli postavljati bilbordi na javnim površinama u zadnjih 

petnest godina? Jer nemam ništa protiv. Ove izmjene su odlične i sviđa mi se i ova da kažem 

izmjena koja definiše da se mora postavljati zastava Bosne i Hercegovine. Sviđaju mi se ovo 
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da se ide prema javnom konkursu. To je sve očigledno jedna nova politika Grada Tuzle koja 

ima određene donosi određene promjene u odnosu na politiku koja je dosad vođena na jedan 

ne transparentan način. Ovo je transparentno i javno. I to je dobro. Al me evo zanima vi kao 

predstavnica službe ukoliko možete ili ukoliko ne možete da mi kažete ko je prava adresa, da 

mi odgovori na ova dva pitanja? Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala. Vijećnik Nikica Vidović. Neka se pripremi vijećnik Mehmedinović. 

(SENAD MEHMEDINOVIĆ – Pripremio sam se). Molim? (SENAD MEHMEDINOVIĆ – 

Pripremio sam se). Aha. Dobro. Pa pretpostavljam.  

 

NIKICA VIDOVIĆ  

 

 Ja imam samo jedno kratko pitanje. 

 Da li se ovo odnosi sad i kada netko i privatno iz privatnog dvorišta želi, ovaj, da li ove 

odluke...Možda je meni promaklo, ovaj, iskren da budem nisam izučio pogotov ovaj pravni dio 

ovdje za Službeni glasnik, da li i kome, mislim, evo na prvu se treba javiti netko ko je vlasnik 

privatni, vlasništvo privatnog dvorišta? Je li se isto javlja Komunalnom kao i dosad ili je to 

ostalo, ili mi je možda promaklo? Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Senad Mehmedinović je pripremljen. Izvolite.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ  

 

 Eh hvala najljepša. Poštovana predsjedavajuća, zamjeniče predsjedavajuće, kolege 

vijećnici, predstavnici službi. Prije svega izuzetno mi je drago u članu 3. što se dodaju novi 

stavovi, naročito ovaj vezan za državne praznike datuma bitnih za grad Tuzlu, da se na 

reklamnim objektima Digitalni City Light cjelodnevno postavi projekcija državne zastave. 

Pohvale za ovaj stav.  

Međutim, drugi stav mi onako malo. Odabrani ponuđač dužan je svakodnevno na 

zahtjev Grada u vremenskom periodu od 7 do 22 sata u ukupnom trajanju od 3 sata, projektovati 

odgovarajući sadržaj za potrebe Grada Tuzle. Zbog čega 3 sata? Zbog čega nije 2 il 1 il 5 sati? 

I jel to znači sad ako će se onaj ako će se ustupiti Gradu Tuzli da će cijena za iznajmljivanje 

biti manja ovi koji to iznajmljuju? 

I zanima me ovo da li je prije to bilo pošto ne znam nisam mogao ovdje sve da iščitam 

na rasvjetne stubove mogu se postavljati državne i ukrasne zastavice, reklamne zastavice, 

banderole, reklamni panoi i tako dalje i tako dalje na uz odobrenje Službe nadležne za 

komunalne poslove? Veoma bitna stvar. Da li je ovo bilo prije, jer znamo da je bila postavljena, 

postavljeni razni propagandnih ovih materijala na rasvjetnim stubovima. 

I imam ako mogu urgenciju jednu, a tiče se ovog dokumenta, a to je u skladu sa članom 

24. koji kaže: „Natpis i reklame, reklamne ploče, reklamne konstrukcije, jarboli za zastave, 

mogu se postavljati samo na osnovu odobrenja Gradske službe nadležne za komunalne poslove, 

a na za to određenim mjestima“. OK. Predmeti, uređaji, naprave iz prethodnog stava moraju se 

održavati u ispravnom stanju, a dotrajali obnoviti, odnosno, zamijeniti i evo urgencija 

Saobraćaju i komunikaciji da vide imaju već zastavice ove koje su postavljene, da se zamijene 

neke koje su otišle, pocijepane i tako dalje i tako dalje, a što obavezuje član 24. ove odluke. 

Hvala najljepša.  
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NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnica Selma Ćatibušić. Izvolite. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ  

 

 Ništa. Da se nadovežem na kolegu Senada. Samo urgencija svim javnim preduzećima 

i javnim ustanovama da također podhitno obnove, ovaj, zastave u tom slučaju, jer ako bacimo 

pogled na 80% njih, vidjećemo da nisu u reprezentativnom, ovaj, izgledu i ovim putem 

pohvaljujem upravu Mejdana koji je usvojio moju inicijativu i nove zastave su bile postavljene 

i sad su osvjetljene i to ima sad dosta više smisla. Eto. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Selma. Zaključujem raspravu vijećnika. Zamoliću Ivanu da evo  

odgovori, da pokuša odgovorit na pitanja vijećnika Berbića i Vidovića i Mehmedinovića.  

 

IVANA HRUSTIĆ – ispred Službe za komunalne poslove,  

izgradnju i poslove mjesnih zajednica 

 

 Evo ja ću pokušati odgovoriti na postavljena pitanja. 

 Što se tiče pitanja vijećnika gospodina Omera Berbića, ja bi zamolila vijećnika da 

naknadno služba odgovori na postavljeno pitanje, ovaj, (NATAŠA PERIĆ – Pismeno), 

pismeno po dostavljanju stenograma sa ove sjednice, jer nisam trenutno u mogućnosti za 

prethodni period dati adekvatan i tačan odgovor. 

 Što se tiče pitanja, ovaj, da li se postavljanje reklamnih objekata odnosi i na privatne 

parcele, ovaj? Ne odnosi se, kao ni što dosad. Znači, Odluka o komunalnom redu tretira samo 

javne površine.  

 Pitanje iz člana 3. prijedloga odluke o izmjenama i dopunama odluke o komunalnom 

redu, zašto je tri sata dnevno, ovaj, predviđeno jednostavno, smatrali smo to kao jedan 

optimalan period u toku 24 sata, ovaj, da bi se projektovao sadržaj bitan za grad, mislim, ništa 

posebno. Samo nam je  se činilo to dovoljno vrijeme.  

 Šta smo dalje imali? To je to. Rasvjetni stubovi su i do sada, ovaj, po članu 40. Odluke 

o komunalnom redu, bilo je predviđeno izuzetno postavljanje da se dozvoljava, ovaj, reklamnih 

objekata na rasvjetne stubove i sada ostaje ta ista, ovaj, opcija. Izuzetno se mogu postavljati, s 

tim da će se za državne i ukrasne zastave donijet poseban pravilnik, ovaj, način njihovog 

postavljanja i skidanja, a zato će biti nadležno preduzeće koje vrši održavanje i dekorisanje 

javne rasvjete.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Ivana. Znači, ovo pismeno samo (IVANA HRUSTIĆ – Pismeno ćemo 

se očitovati) vijećniku Berbiću. (IVANA HRUSTIĆ – Da, da). A možete i ostalim vijećnicima. 

Nije problem. (IVANA HRUSTIĆ - Ako ima potrebe...). Pa dostavite Stručnoj službi, pa će se 

to umnožit. Dobro. Slobodni ste. (IVANA HRUSTIĆ – Hvala). 

Stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

KOMUNALNOM REDU.  

Molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano. 
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Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

KOMUNALNOM REDU, usvojena sa 

28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na četvrtu tačku Dnevnog reda: 

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O 

PREUZIMANJU PRAVA OSNIVAČA PREMA RADNOJ ORGANIZACIJI 

PREDŠKOLSKOG VASPITANJA I OBRAZOVANJA „NAŠE DIJETE“ TUZLA I 

NJENOJ TRANSFORMACIJI  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla.  

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu a materijal su 

razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske odnose, Komisija 

za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Može, može.) Može? U redu. Molim ispred 

Službe da se...Evo Jusuf Žigić ispred Službe za ekonomski razvoj i poduzetništvo. Izvolite.  

 

JUSUF ŽIGIĆ – ispred Službe za ekonomski razvoj,  

                             poduzetništvo i poljoprivredu 

 

Dobar dan. (Dobar dan.) Ja sam Žigić Jusuf ispred Službe za ekonomski razvoj, 

poduzetništvo i poljoprivredu  a mi smo bili obrađivač ove odluke. Prije nego što pređem na 

ovu odluku sve vas srdačno pozdravljam.  

Ova odluka je vidli ste kratka i dosta jasna a ja bi vam ovde samo poja-snio šta je raz-

log za donošenje ove odluke. Kantonalni porezni ured i registaracijski sud znači, Kantonalni 

sud u Tuzli su uvezani u jedinstven informacioni sistem i u ovom slučaju radi se o našoj Javnoj 

ustanovi „Naše dijete“ Tuzla je podnijela registracijskom sudu zahtjev za izmjenu, ovaj, lica 

ovlaštenog za zastupanje a ubrzo iza ovoga bi trebalo, ovaj, podnijeti i zahtjev za izmjenu 

registracije u smislu uvođenja još jedne poslovne jedinice a to je obdanište u Slavinovićima. 

Međutim, znate sad ovaj jedinstveni informacioni sistem podrazumijeva to da sud, registarski 

sud dostavlja sve te podatke Kantonalnom poreznom uredu koji izvrši provjeru poreskog 

obveznika. U ovom slučaju je...Vidli ste u odluci je pisalo skupština, Skupština opšine Tuzla i 

tako ta, te Kantonalni porezni ured nije, ovaj, pozitivno odgovorio na ovo, na ovaj zahtjev 

registarskog suda iz razloga što je po, po Zakonu o registraciji poslovnih subjekata kao i 

Pravilnikom o dodjeli identifikacionih brojeva, registraciji, identifikaciji i evidencijama 

poreznih obveznika definicija poreznog obveznika je prav-no ili fizičko li-ce koji je obveznik 

obračuna ili prijave ili uplate javnih prihoda u skladu sa posebnim propisima na teritoriji 

Federacije BiH, a u ovom slučaju to može bit samo Grad Tuzla. Iz tog razloga mi smo izvršili 

izmjenu, ovaj, ove odluke da s-mo naveli da znači osnivačka prava za Javnu ustanovu za 

predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla, ovaj, preuzima Grad Tuzla. (NATAŠA 

PERIĆ – Dobro.) Ev.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam, pa ako bude pitanja možete i vi ovdje sjesti Jusufe.  

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? Nema. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika.  
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Zatvaram raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O IZMJENI 

ODLUKE O PREUZIMANJU PRAVA OSNIVAČA PREMA RADNOJ ORGANIZACIJI 

PREDŠKOLSKOG VASPITANJA I OBRAZOVANJA „NAŠE DIJETE“ TUZLA. Molim 

vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O PREUZIMANJU PRAVA 

OSNIVAČA PREMA RADNOJ ORGANIZACIJI PREDŠKOLSKOG VASPITANJA I 

OBRAZOVANJA „NAŠE DIJETE“ TUZLA usvojena sa,  

25 glasova za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Peta tačka:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE POD: 

           a) ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA 

ZAKLJUČENJE UGOVORA O ZAKUPU POSLOVNE PROSTORIJE SA CRVENI 

KRIŽ/KRST GRADA TUZLA 

           b) ODLUKA O DODJELI U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA 

NEPOSREDNOM POGODBOM JAVNOJ USTANOVI ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I 

OBRAZOVANJE “NAŠE DIJETE” TUZLA I  

            c) ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 

ZAKUPU POSLOVNE PROSTORIJE SA ZAKUPCEM UGOSTITELJSKA RADNJA 

„PALAČINKARA KOD BAGIJA“ VLASNIK MULAOSMANOVIĆ SAMIR  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla.  

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu a materijal su 

razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske odnose, Komisija 

za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.)  

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) Nema.  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. 

Zatvaram raspravu vijećnika.  

Sada stavljam na izjašnjavanje pročitane odluke. (SLAĐANA KRAJINA – Možemol 

u paketu?) Jel može u paketu? (MENSUR ALIĆ – U paketu, u paketu.) U paketu. (SLAĐANA 

KRAJINA – Selme nema.) Nema Selme. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da su ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI 

NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O ZAKUPU POSLOVNE PROSTORIJE SA CRVENI 

KRIŽ/KRST GRADA TUZLA,  

ODLUKA O DODJELI U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORIJA NEPOSREDNOM 

POGODBOM JAVNE USTANOVE ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I OBRAZOVANJE 

“NAŠE DIJETE” TUZLA I  

ODLUKA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 

ZAKUPU POSLOVNE PROSTORIJE SA ZAKUPCEM UGOSTITELJSKA RADNJA 

„PALAČINKARA KOD BAGIJA“ VLASNIK MULAOSMANOVIĆ SAMIR usvojene sa,  

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Dat ću pauzu 15 minuta. (Pauza.) 
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ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije -   

 

Pozivam vijećnike da uđu u salu. 

 

Pozivam vijećnike da uđu u salu.  

Nastavljamo sa sjednicom.  

 

Prelazimo na šestu tačku Dnevnog reda:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE IMOVINSKO PRAVNIH AKATA POD:  

a) ODLUKE O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA SANACIJU KOSINE 

- IZGRADNJU POTPORNOG ZIDA NA REGIONALNOJ CESTI R+470 TUZLA-

DUBRAVE STACIONAŽA 1 + 340 kilometara U NASELJU KROJČICA U TUZLI, 

POD  

b) ODLUKE O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE 

ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA SA PRIPADAJUĆIM 

VANJSKIM UREĐENJEM U ULICI ŽARKA VUKOVIĆA PUCARA 21 U NASELJU 

SLAVINOVIĆI U TUZLI I POD  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PREGOVARANJA ZA PRODAJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE 

ZA IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA SA PRIPADAJUĆIM 

VANJSKIM UREĐENJEM U ULICI ŽARKA VUKOVIĆA PUCARA 21 U NASELJU 

SLAVINOVIĆI U TUZLI  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzle.  

Obrađivač: Služba za geodetske i imovinsko – pravne odnose.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline, Komisija za izbor i 

imenovanja (pod c) i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.)  

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.)   

Otvaram raspravu klubova vijećnika. (Nema.)  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. (Nema.) 

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. (Vijećnika.)  

I sada stavljam na izjašnjavanje  IMOVINSKO-PRAVNA AKTA:  

Ako ste (NATAŠA PERIĆ – U paketu.) ako ste  za da u paketu? Molim vas da se 

izjasnite. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA 

SANACIJU KOSINE - IZGRADNJU POTPORNOG ZIDA NA REGIONALNOJ CESTI 

R+470 TUZLA-DUBRAVE STACIONAŽA 1 + 340 kilometara U NASELJU KROJČICA U 

TUZLI, 

ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE ZA 

IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA SA PRIPADAJUĆIM 

VANJSKIM UREĐENJEM U ULICI ŽARKA VUKOVIĆA PUCARA 21 U NASELJU 

SLAVINOVIĆI U TUZLI I POD  
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c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PREGOVARANJA ZA PRODAJU NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE 

NEPOSREDNOM POGODBOM RADI OBLIKOVANJA GRAĐEVINSKE PARCELE ZA 

IZGRADNJU KOLEKTIVNOG STAMBENOG OBJEKTA SA PRIPADAJUĆIM 

VANJSKIM UREĐENJEM U ULICI ŽARKA VUKOVIĆA PUCARA 21 U NASELJU 

SLAVINOVIĆI U TUZLI usvojena sa,  

17 glasova za, nije bilo suzdržanih, nije bilo protiv. 

 

Prelazimo na sljedeću tačku Dnevnog reda:  

 

RAZMATRANJE INFORMACIJE O REALIZACIJI AKCIONOG PLANA ZA 

MLADE 2020-2022, POD  

b) RAZMATRANJE I USVAJANJE AKCIONOG PLANA ZA 

IMPLEMENTACIJU STRATEGIJE ZA MLADE GRADA TUZLE 2017-2026 ZA 

PERIOD 2023-2026 GODINA  

 

Predlagač: gradonačelnik Grada Tuzla.  

Obrađivač: Služba za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu.  

Materijal su razmatrali: Komisija za mlade, obrazovanje i sport i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.)  

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram ra...Izvinjavam se. Kolega Mišo Tanasilović. Izvolite.  

 

MIODRAG TANASILOVIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

Zahvaljujem. Srdačan pozdrav svima. Evo dakle, ispred nas sada imamo 

INFORMACIJE O REALIZACIJI AKCIONOG PLANA ZA MLADE ZA PERIOD 2020-

2022, dakle, radi se o jednom opš...o jednoj opširnoj informaciji ja bih rekao izvještaju i evo 

koji je sačinjen na dvadesetdvije stranice. Dakle, u ovom izvještaju evo kao što se vidi 

pokrivene su sve dakle, sve oblasti iz života mladih. U toku trogodišnjeg ovog perioda za koji 

je informacija dostavljena evo na početku odmah vidimo da je utrošeno bli-zu četri i po miliona 

konvertibilnih maraka za aktivnu politiku koja je, koja se veže za mlade. Takođe u izvještaju 

su pokrivene oblasti, 5 dakle oblasti. Na prvom mjestu je obrađeno dakle, obrazovanje mladih 

što je od veo-ma velikog značaja jer nadležna služba ispred Grada Tuzle Služba za kulturu, 

sport, mlade i socijalnu zaštitu koja je direktno uključena u, u problematiku mladih na lokalnom 

nivou, tj. na nivou Grada Tuzle ovaj izvještaj je dakle, sačinila u, u saradnji i sa višim nivoima 

vlasti.  

Pored dakle, ulaganja u obrazovanje mladih u kojem je u izvještajnom periodu utrošeno 

dakle, blizu 180.000 ovaj konvertibilnih maraka no velika pažnja se, ovaj, posvetila i 

zapošljavanju, odnosno pružanju pri-like mladima da pokrenu svoj biznis, odnosno 

poduzetništvo.  

Takođe, ja evo neću, ovaj, ulaziti tačno u detalje jel trebalo bi dosta zaista vremena, 

ovaj, da se sve ovo nabroji i da se sve ovo pročita što je u ovom izvještaju navedeno, tako da 

ću u kratkim, ovaj, crtama, ovaj, još istaći da se dosta pažnje dakle, posvetilo po meni o ovoj  

osjetljivoj temi a to je zdravlje, odnosno zdravstvena i socijalna zaštita i socijalna uključenost 

mladih gdje je Grad Tuzla, ovaj, u ovom izvještajnom periodu obezbjedio dakle, sredstva u 

iznosu od preko 150.000 konvertibilnih maraka za uplatu doprinosa za obavezno zdravstveno 

osiguranje osoba koja su u socijalnoj potrebi.  
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Takođe u izvještaju je dakle, detaljno navedeno, ovaj, stambeno zbrinjavanje mladih, 

odnosno sufinansiranje, ovaj, mladih bračnih parova, sufinansiranje kamata za stambene 

kredite i takođe evo iskoristit ću priliku da, da da da naglasim da su u prijašnjim sazivima 

Gradskog vijeća vijećnice, odnosno vijećnici ispred SDP-a inicirali, ovaj, da se, da se, da se što 

više radi na ovome Akcionom planu vezano za mlade.  

Takođe, ovaj, ovde je obuhvaćena i tema aktivno uključivanje mladih, slobodno 

vrijeme, informisanje mladih i mobilnost mladih. Najveće i najprepoznatljivije, ovaj, 

djelovanje mladih jeste kroz Kaleidoskop Festival koji se dakle, svake godine održava u našem 

gradu i koji okupi svake godine oko 15.000 posjetitelja. U ovom izvještajnom periodu u 2020-

2021. godina nije održavan dakle, Kaleidoskop što je i logično jer zbog pandemije korona 

virusa nije to bilo ni izvodljivo.  

I još hajde na kraju da ne oduzimam puno vremena iskoristit ću priliku, ovaj, da se 

zahvalim nadležnoj Gradskoj službi i šefici Asji Redžić na izvanredno dobrom obavljenom a i 

trenutno obavljanom poslu i takođe to je potvrda da je Grad Tuzla dobio 2020. godine od 

krovnih mladnih, omladinskih organizacija Bosne i Hercegovine, Vijeća mladih Federacije 

Bosne i Hercegovine, Omladinskog savjeta Republike Srpske i Vijeća/Savjeta mladih Brčko 

distrikta, ovaj, da je Grad Tuzla izabran kao lider u oblasti u pružanju podrške mladima i 

aktivizmu mladih i organizovanju mladih.  

Dakle, moja puna podrška. Svakako ću podržati ovu, ovaj, i dati kao Vijećnik ispred 

SDP-a svaku, svaku podršku u daljem radu nadležnoj Službi i podržati ovu informaciju. Hvala. 

 

ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije -   

  

Zahvaljujem kolegi Tanasiloviću koji je imao raspravu u ime Kluba vijećnika SDP-a. 

Ima li još prijavljenih ispred Kluba? Gospodin Senad Mehmedinović. Izvolite.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ  

 

Hvala najljepša. DRAGO MI JE ŠTO ISPRED SEBE IMAMO AKCIONI PLAN a ne 

samo plan na papiru i ja sam pročitao i ovaj akcioni plan. U jednom trenutku više nisam mogao 

da pratim ove podatke koji su, onaj, napisani zato što ima puno izlaznih parametara koji su 

pozitivni i veže se za Akcioni plan za mlade. Kolko sam mogo da vidim i što je dobro...Pazite 

ove stvari ko radi vidi se da poznaje kako se, onaj, radi metodologija izrade bilo kakvih 

akcionih planova ili strategija zato što, onaj, su postavljeni specifični ciljevi što se meni lično 

sviđa a svi koji se bave, onaj, metodologijom pisanja projekata znaju šta su specifični ciljevi, 

tj. da su ciljevi koji su mjerljivi nakon određenog kratkog perioda i mi možemo da vidimo za 

2 godine da se fala dragom Bogu postiglo puno kada su u pitanju mladi. Dakle, definisano je 

tamo 5 oblasti kroz koji je identificiran veći broj problema i u periodu od neke 2 godine četri i 

po, četri i po miliona konvertibilnih maraka je izdvojeno za različite oblasti.  

Moram da pohvalim takozvani inkluzivni proces rada u akcionom planu. A šta to 

podrazumjeva? Podrazumjeva u stvari da je rađen u sinergiji i organizacija civilnog društva 

koja, koje mo-raju i koje jesu partner gradskoj vlasti. Vidim da su bila uključena javna 

preduzeća i javne ustanove u nekom dijelu i viši nivoi vlasti i ovo je jedan školski primjer tzv. 

participativnog pristupa u pisanju akcionih planova između ostalog ovdje Akcioni plan za 

mlade.  

Po me-ni koje su pozitivne karakteristike plana i ja moram da izdvojim zato što je ovo 

veoma bitna tačka Dnevnog reda jel govori o, o mladima dakle, prva tačka je tamo i oblast 

stavljena obrazovanje iako obrazovanje nije u nadležnosti Grada već je viših nivoa vlasti ali mi 

je drago što se izdvojilo oko stotinuosamdesethiljada konvertibilnih maraka za stipendiranje 
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studenata, učenika, zatim podrška mladih u stanju socijalne potrebe i realizovan je veliki 

broj...To dobro zna kolega Nedžad Jusić Projekata podrške za obrazovanje Roma da li je to 

bilo sufinansiranje ili finansiranje ali evo iako nije i ustavna nadležnost Gradskog nivoa 

obrazovanja Grad Tuzla je dao doprinos onoliko koliko je mogao da da i to je lijepa stvar.  

Dalje. Zapošljavanje i poduzetništvo mladih. Za 2 godine može se vidjeti da su bile 32 

osobe na odrađivanju pripravničkog i ja mislim da bi u budućnosti trebalo to da se poveća na 

još veći broj i to ne samo da se odrađuje pripravnički u sklopu Gradske uprave nego da se 

odrađuje i u sklopu javnih preduzeća i ustanova.  

I ono što bi možda sugerisao u budućnosti da se malo više fokusiramo i  na 

zapošljavanje populacije osoba sa invaliditetom. Zašto to govorim? Mislim da nekad nije dobro 

ni promovisan ovaj model zapošljavanja osoba sa invaliditetom jer postoji nešto što se zove 

Zakon o profesionalnoj rehabilitaciji i mislim da nema dovoljno edukacija za poslodavce. 

Zašto? Zato što poslodavci imaju određene benefite prilikom zapošljavanja osoba sa 

invaliditetom. I primjer jedan vam navodim naprimjer u skladu sa vrstom i stepenom 

invalidnosti dakle, koja se kreće od 60 do 100 poslodavac koji zaposli osobu s invaliditetom 

na ime zapošljavanja i doprinosa može da ima u iznosu od pet i po hiljada do deset i po hiljada 

konvertibilnih maraka po jednoj osobi sa invaliditetom ako je zaposli a ukoliko je zaposli na 

neodređeno vrijeme taj iznos se povećava za 30% i plus sva neophodna, sve što je neophodno 

prilagoditi za radno mjesto osobi s invaliditetom u datom preduzeću u ustanovi i privatnom 

preduzeću ta sredstva se bespovratno dobijaju od nečeg što se naziva Fond za profesionalnu 

rehabilitaciju i možda u budućnosti i iskoristiti za neku vrstu kampa-nja prema poslodavcima 

da znaju šta znači zaposliti osobu s invaliditetom, da osoba i s invaliditetom naravno da bude 

radno produktivna a i poslodavac ima određene benefite od države kada je u pitanju ovo tako 

da možemo da razgovaramo možda u budućnosti u smislu nekih kampanja zagovaranja 

zapošljavanja osoba sa invaliditetom.  

Zatim sledeća oblast to je zdravlje. Meni je izuzetno drago jer sam razgovaro prije sa 

studentima i znam da mi je bio problem ovaj do dvadesetšeste godine, odnosno kad nismo imali 

mogućnost zdravstvenog osiguranja i ovo je odlična stvar, zaista ovo je odlična stvar za veliki 

broj studenata a tiče se uplate zdravstvenog osiguranja za imatrikulante. Dakle, imamo mi 

studenata koji do dvadesetšeste godine nisu završili fakultet pa evo dobar dio je to studenata i 

na Medicinskom između ostalog fakultetu tako da je i ovo pohvalna stvar. Zdravstveno 

osiguranje za socijalno ugrožene za 435 osoba. Volio bi ja da je manji broj ovih osoba u smislu 

da mi nemamo socijalno ugroženih kategorija ali evo opet je dobro kada se izdvajaju sredstva 

za ovu namjeru. 

Zatim, jedna osjetljiva populacija o kojoj je Damir rahmetli najviše pričao a to je 

troškovi nabavke senzora za bezbolno mjerenje šećera u krvi. 70% mladih je to iskoristilo i 

nešto što po meni možda se...ova podrška za biomedicinsku potpomognutu oplodnju sa 95.000 

konvertibilnih maraka. To možda da čak ide i u prilog ove tzv. pronatalitetne, onaj, politike na 

neki način iako je to više za, za veće nivoe vlasti.  

I evo zadnja je u stvari aktivno uključivanje mladih. Kaleidoskop je nešto što je postalo 

popularno i možda u budućnosti da iskoristimo...Vjerujte mi da su velike promjene na nivou 

Univerziteta u Tuzli naročito sad kada se, kada se tiče organizovanja Ljetnog Univerziteta. 

Veliki broj mladih dolazi isto na Ljetni Univerzitet i možda sa ove dvije manifestacije na neki 

način mogu sarađivat Kaledioskop i Univerzitet, odnosno Grad Tuzla i Univerzitet.  

I imam jedno samo nije pitanje nego ja sam davno inicirao da bi bilo dobro da se pri 

Službi formira ured za pitanja osoba s invaliditetom između ostalog evo ukoliko može da se 

zaposli tu osoba sa invaliditetom i dobio sam ja odgovor da postoji nešto što se naziva savjet i 

evo vidimo kroz ovaj akcioni plan da ima Savjet gradonačelnika za osobe s invaliditetom i 

međutim, ne znam kakvi su baš rezultati tog Savjeta i mislim da bi u budućnosti trebali da 

razmišljamo da ima jedan u-red za pitanje osoba sa invaliditetom. Zašto to govorim? Vjerujte 
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mi veliki broj osoba s invaliditetom ne zna gdje da nađe neophodne informacije koje se tiču 

njega. Ne znaju da razlikuju šta znači tuđa njega i pomoć, ne znaju da razlikuju socijalno...šta 

je socijalna pomoć i to je neke stvari gdje bi Grad Tuzla mogao da bude resurs u smislu davanja 

ovih informacija.  

Dakle, sve u svemu kad podvučem puna podrška Akcinom planu za mlade i nadam se 

da će u naredne 2 godine ovaj iznos od četri i po miliona se povećati još više. Hvala ljepo. 

 

ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije -   

  

Hvala kolega Mehmedinoviću.  

Nemamo prijavljenih više u ime Klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Omer Berbić. Izvolite. 

  

OMER BERBIĆ 

 

Hvala ljepo. Puno je rečeno evo od strane mojih prethodnika i mislim da su dobro rekli. 

Očigledno je ljudi koji ovo sačinjavaju na ovakav način znaju o čemu pričaju i znaju šta se radi. 

Međutim, nisu samo akcioni planovi planovi koji trebaju mladim u ovom gradu niti Služba sve 

to može pokriti. Mislim da mimo ovog akcionog plana i Gradsko vijeće treba na neki način da 

počne da daje šansu mladim ljudima. Mislim da Služba treba na neki na...da, da Gradsko vijeće 

i Gradski vijećnici trebaju da počnu da daju šansu mladim ljudima da moramo ovdje da 

promjenimo način razmišljanja i da evo počnemo recimo od postavljanja politički imenovanih 

direktora da ne bi smjeli stavljat penzionere na te funkcije. Uz dužno poštovanje svim 

penzionerima ljudi koji su dali svoj život privredi vrijeme je da se uživa u zasluženoj penziji 

sa djecom, da se peca riba a ne da se vode, ovaj, javne firme i javne institucije. I to je pravi 

akcioni plan iza kojeg ovo Gradsko vijeće treba da stane.  

Ovo što je Služba pripremila je odlično, mislim fantastično, ne, tu jako je teško naći 

zamjerku osim naravno par stvari koje su indikativne. I ovdje se navodi recimo da je ukupno 

broj nezaposlenosti čak 34,7% mladih. Da mladi učestvuju čak 35% u ukupnom broju 

nezaposlenih u Tuzli. Mislim da je to nešto gdje ovo Gradsko vijeće treba da da puno jači 

doprinos industrijskim zonama, BIT Centru itd. i da probamo ovaj broj smanjiti na neku cifru 

koja je u Evropskom prosjeku. Spominje se BIT Centar. BIT Centar 20 godina nije proširio 

kapacitete. BIT Centar je zamišljeno kao dobra ideja ali očigledno je sada postao samo prostor 

za iznajmljivanje prostora aj-ti firmama. Znači, ako želimo zaista da stanemo kao Gradsko 

vijeće iza mladih mi moramo mladima dati šansu. Kako ćemo mladima dati šansu? Naravno 

ukoliko naše institucije, naše firme kapacitiramo da mladi ljudi mogu nać svoje, svoju poziciju 

na tržištu rada.  

Osim toga se navodi još par stvari a to je da Služba subvencionira kamatu  što je sigurno 

dobra inicijativa. Ali Služba ukoliko subvencionira kamatu par hiljada na stan od 200.000 

maraka ne-ma pravog efekta. Na cijenu kvadrata od 4.000 maraka subvencija od, od tri i po 

četri hiljade maraka je kvadrat stana.  

Ja prije mislim i ovo bi volio kao zaključak da Gradsko vijeće nalaže Službi, odnosno 

nadležnim službama da pronađu parcelu zemlje u vlasništvu Grada Tuzle u veličini od više 

duluma i da se napravi infrastruktura gdje bi se mladim ljudima davale parcele od trista 

kvadra...od 300 kvadrata po određenim uslovima kako bi mladi ljudi mogli napraviti kuće. 

Mislim da je to puno bolji efekat koji ovo Gradsko vijeće može napraviti prema ostanku mladih 

u odnosu na subvencioniranje kamatne stope za kupovinu stana koji sada, gdje su sada 

astronomske cijene.  
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Dalje. Ovo Gradsko vijeće zajedno sa službama treba da napravi mogućnost da mjesne 

zajednice otvorimo prema mladim ljudima. Mi u mjesne zajednice moramo ubaciti novi sadržaj 

koji je primamljiv mladim ljudima. Pa da li je to mini pikado, mini sto recimo za bilijar, 

projektor na kojima bi se, na kojima bi se mogli puštati filmovi to nisu skupe investicije. Al da 

napravimo Pilot-projekat. 

I ovo tražim kao zaključak Gradskog vijeća da se traži od Službe da se napravi Pilot-

projekat u 5 mjesnih zajednica dvije koje nisu u centru grada i tri koje jesu u centru grada da 

se iznađe mogućnost da se mjesne zajednice približe mladim ljudima kroz dodatne sadržaje u 

tim mjesnim zajednicama. Jel mislim da su sada mjesne zajednice zaista da nema mladih ljudi 

koji se bave lokalnom mjesnom zajednicom ukoliko ih mi privučemo možda dobijemo mlade 

ljude koji svoju energiju, znanje, potencijal mogu dati u toj mjesnoj zajednici. (ELVIR 

BIJEDIĆ – Omere izvinjavam se samo privodite kraju molim vas.) Pa evo ako hoćete ja ću 

privesti kraju i odmah ću se javiti za novo izlaganje. (ELVIR BIJEDIĆ – Može i tako.) Evo što 

se mene tiče privodim kraju (ELVIR BIJEDIĆ – Zahvaljujem, zahvaljujem.) i odmah se 

javljam. 

 

ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije -   

  

Zahvaljujem. Nastavljamo diskusiju vijećnika. Okej. Omere izvolite drugi krug. Pa 

dobro mislim, moramo ispoštovat proceduru ne znamo ima li još prijavljenih. Možete uključiti 

mikrofon.    

 

OMER BERBIĆ 

 

Okej. Dalje zaključak: Gradsko vijeće sugeriše Panonici, odnosno menadžmentu 

Javnog preduzeća Panonika da se uvede novi sadržaj na Panonici za vrijeme trajanja ljetne 

sezone. Da se ispita mogućnost da se uvede kino na otvorenom, da se ispita mogućnost da se, 

da se, da se uvedu novi sadržaji koji bi još više zadržali mlade i nakon vremena zatvaranja 

Panonskih jezera.  

Dalje Gradsko vijeće predlaže zaključak: Da Služba ispita mogućnost subvencioniranja 

akustične gitare il neke druge vrste akustičnog instrumenta u centru grada-kafićima za vrijeme 

trajanja ljetne sezone. Zašto ovo govorim? Bilo bi jako ljepo vidjeti centar grada u kojem se 

svira akustična muzika u, u svakom drugom lokalu za vrijeme trajanja ljetne sezone i mislim 

da je to potencijal koji je ne iskorišten a to ne mora biti velika subvencija 50 maraka po objektu 

mislim sasvim dovoljno i mi ćemo tu privući veći broj turista, veći broj mladih ljudi  koji dolaze 

tu troše novac je li i dić, dići na neki način i potrošnju i uplaćivanje PDV-a. 

Dalje zaključak: U akcioni plan za iduću godinu, ali ukoliko se može u ovu godinu? 

Uključiti mlade ljude osnovnih i srednjih škola koji rade Projekte „Ja građanin“. Meni se javilo 

minimalno 5 odjeljenja koji su radili Projekte „Ja građanin“ i jako su mi interesantne teme. Od 

tema zabrane konzumiranja vejpa i snusa. To je ogroman problem koji sada sadašnji zakon ne 

tretira jer to sredstvo koje se bavi koje su cigare ali ne ulaze pod, pod, pod zakon o duhanu itd. 

do tema gradskog i prigradskog saobraćaja, tema femicida znači, zaključak da se u novi akcioni 

plan uključe pobjednici Projekta „Ja građanin“ iz predmeta demokratije osnovnih i srednjih 

škola na području Tuzle. 

U suštini to je ono što sam ja želio da predložim za ovaj Akcioni plan za mlade i još 

jednom ću pohvaliti Službu. Mislim da smo dobili jedan dobar akcioni plan koji se prati i samo 

da možda malo trebamo tu proširiti vidike i izaći u, u subvenciju ili na neki drugi način pomagat 

mladim ljudima i one stvari koje se ne tiču direktno i konkretno Službe, Službe za mlade nego 

da mi kao Gradsko vijeće, kao vijećnici a i da kao Grad Tuzla i svi ostali, sve ostale službe se 
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stave na raspolaganje i da napravimo jedan grad koji će ne samo zadržati mlade ljude nego koji 

će privući i i ostale i ostale mlade ljude u, u naš grad i da evo zajedno rastemo. Da probamo 

napravit grad za mlade kao što je bio prije nekih petnestak godina dok smo sada dosta toga, 

dosta toga izgubili. Hvala ljepo.  

 

ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije -   

  

Zahvaljujem kolega Berbiću. 

Zaključujem raspravu vijećnika. 

Dajem pauzu od 10 minuta kako bi sekretar Gradskog vijeća formulisao zaključke a za 

to vrijeme molim većinu samo da, ovaj, kratko se vidimo. (Pauza.)  

 

Nastavljamo sa sjednicom. Molim za malo pažnje.  

 

Konstatujem da je Gradsko vijeće Tuzla primilo k znanju INFORMACIJU O 

REALIZACIJI AKCIONOG PLANA ZA MLADE 2020-2022. GODINA. 

 

A sada stavljam na izjašnjavanje AKCIONI PLAN ZA IMPLEMENTACIJU 

STRATEGIJE ZA MLADE GRADA TUZLE 2017-2026 ZA PERIOD 2023-2026 GODINA i 

pozivam vijećnike da glasaju. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je AKCIONI PLAN ZA IMPLEMENTACIJU STRATEGIJE ZA 

MLADE GRADA TUZLE 2017-2026 ZA PERIOD 2023-2026 GODINA usvojen sa,  

22 glasa za, nije bilo suzdržanih, nije bilo protiv.  

 

Sada pozivam sekretara Gradskog vijeća da pročita zaključke proistekle iz diskusije. 

Izvolite.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Prvi prijedlog zaključka je bio:  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se kao jedna od mijera zadržavanja mladih ljudi 

kada je u pitanju rješavanje stambenog pitanja mladih razmotri mogućnost dodjele slobodnih 

parcela u prigradskim naseljima na području grada Tuzle koji su u vlasništvu Grada Tuzle 

umjesto subvencioniranja kamata za stambeno zbrinjavanje mladih koji prvi put rješavaju 

stambeni status. Hoćemo jedan po jedan il sve da pročitam?  

 

ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije –  

 

Jedan...Oćemo jedan po jedan ili u paketu? (U paketu.) 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Drugi prijedlog zaključka:  

- Gradsko vijeće...Molim? (vijećnik Hasib Hirkić govori bez uključenog mikrofona 

op.a.) (NATAŠA PERIĆ – Evo hoće jedan po jedan.) 
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ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije – 

  

Onda jedan po jedan. Glasamo jedan po jedan. (SLAĐANA KRAJINA – Dobro.)  

Stavljam na izjašnjavanje prvi pročitani zaključak. Glasanje je okončano. Pogrešno jel? 

Ne, ne pogrešno je. Molim vas samo da ponovimo glasanje. (SLAĐANA KRAJINA – Hajte 

ponovit ćemo ako je greška. Poništavamo.) Poništavamo glasanje.  

Stavljam ponovo na izjašnjavanje pročitani zaključak. Glasanje je okončano.   

Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu. Izvolite dalje.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Drugi prijedlog zaključka:  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se napravi Pilot-projekat u dvije prigradske i tri 

gradske mjesne zajednice da se kroz nove sadržaje iznađe mogućnost da se mjesne zajednice 

približe mladim ljudima. 

 

ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije – 

     

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je 7 vijećnika glasalo za, nije bilo suzdrža...nije bilo protiv i 16 

suzdržanih tako da ni ovaj zaključak nije dobio potrebnu većinu.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Treći prijedlog zaključka:  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se razmotri...sugeriše menadžmentu Javno 

komunalnom preduzeću „Panonika“ Tuzla da se uvedu novi sadržaji za vrijeme trajanja ljetne 

sezone koji bi još više zadržali mlade ljude ljetno kino i slično. 

 

ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije – 

 

Molim da se izjasnite. Glasanje je okončano. Merima? Samo malo nije, nije još Omer 

nije glaso. (NATAŠA PERIĆ – Poništi.) Moramo poništit glasanje. Molim vas samo malo 

koncentracije. Molim vas da glasate. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je 7 vijećnika glasalo za, 16 suzdržanih i nije bilo protiv te ni ovaj 

pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu.   

  

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Sljedeći prijedlog zaključka:  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se razmotri mogućnost subvencioniranja akustične 

gitare ili nekog drugog instrumenta u ugostiteljskim objektima u centru grada Tuzle za vrijeme 

trajanja ljetne sezone. 
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ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije – 

 

Molim vas da se izjasnite. (vijećnik Omer Berbić govori bez uključenog mikrofona 

op.a.) (SLAĐANA AKRAJINA – Akustičnog? Dobro, dobro. Dobro izvinjavam se propustila 

sam to drugog.) (Elvire jesil pogriješio?) Nisam pogriješio. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je 5 vijećnika glasalo za, 1 protiv i 18 suzdržanih tako da ni ovaj 

zaključak nije dobio potrebnu većinu. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

I posljednji prijedlog zaključka:  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se u izradu idućeg Akcinog plana za mlade uključe 

mladi ljudi učenici osnovnih i srednjih škola na području grada Tuzle koji su učestvovali u 

Projektu „Ja građanin“ koji su pobijedili na projektu. 

 

ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije – 

 

Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je 9 vijećnika glasalo za, nije bilo protiv i 15 je bilo suzdržanih tako da 

ni ovaj zaključak nije dobio potrebnu većinu.  

Nemamo više zaključaka.  

 

Prelazimo na sljedeću tačku Dnevnog reda.   

 

Tačka osam:  

 

RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA O STANJU U PROSTORU ZA 2023. GODINU  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzle.  

Obrađivač: Služba za prostorno uređenje i zaštitu okoline a materijal su razmatrali: 

Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika.  

Da li ima potrebe za uvodnim izlaganjem? Nema. 

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) Nema. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. 

Zatvaram raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje IZVJEŠTAJ O STANJU U 

PROSTORU ZA 2023. GODINU i pozivam vijećnike da glasaju. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O STANJU U PROSTORU ZA 2023. GODINU 

usvojen sa, 

21 glas za, nije bilo suzdržanih i nije bilo protiv.  

 

Tačka devet:  

 

RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

 

Molim sekretara Vijeća. (NATAŠA PERIĆ – Nema ništa.)  
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SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Nije bilo prijedloga koji bi se razmatrali u okviru ove tačke Dnevnog reda pa pređite na 

narednu tačku. 

 

ELVIR BIJEDIĆ  – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla,  

                     - vijećnik Socijaldemokratske partije – 

 

Hvala. Ja vas molim samo za malo strpljenja. 

 

Tačka deset:  

 

Nije bilo predloga TEKUĆIH PITANJA i konstatujem da je Dnevni red iscrpljen.  

 

Samo vas molim za malo pažnje. 

  

Svim vijećnicima i građanima Tuzle i Bosne i Hercegovine, pripadnicima katoličke 

vjeroispovijesti, želim u svoje ime i u ime vijećnika Gradskog vijeća Tuzle uputiti srdačne 

čestitke povodom nastupajućeg kršćanskog blagdana Uskrsa sa željom da ga provedu u 

zdravlju i raspoloženju, i da ga sa radošću proslave u krugu svojih najbližih.  

 

Takođe svim vijećnicima i građanima Tuzle i Bosne i Hercegovine, islamske 

vjeroispovijesti, želim u svoje ime i u ime vijećnika Gradskog vijeća Tuzle uputiti srdačne 

čestitke povodom nastupajućeg Bajrama, sa željom da ovaj praznik dočekaju i provedu u 

zdravlju, miru i porodičnoj sreći.  

 

Zahvaljujem se vijećnicima,  predlagačima i obrađivačima materijala i zaključujem 37. 

redovnu sjednicu Gradskog vijeća. Hvala.  

 

(S obzirom da je Dnevni red iscrpljen i 37. redovna sjednica Gradskog vijeća Tuzla 

zaključena ista je završena u 12:31 sati.) 

 

 

 

 STENOGRAM SAČINILI:                                         P R E D S J E D A V A J U Ć I  

 

         Selma Šehić                                                                   Nataša Perić, prof. s.r. 

                   

      Jasminka Delalić 


